
 
 

ĀDAŽU NOVADA PAŠVALDĪBAS DOMES ĀRKĀRTAS SĒDES 

PROTOKOLS 

Ādažos, Ādažu novadā 

 

2022. gada 13. oktobrī                             Nr. 38 

 

Sēde sasaukta likumā “Par pašvaldībām” un Ādažu novada pašvaldības nolikumā noteiktajā 

kārtībā.  

Sēdi vada: pašvaldības domes priekšsēdētājs: Māris Sprindžuks (LRA). 

Domē pavisam 15 deputāti1. 

Sēdē piedalās 14 deputāti:  

Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa 

(JKP), Genovefa Kozlovska (LZS), Imants Krastiņš (JKP), Raitis Kubuliņš (LZP), Daiga 

Mieriņa (LZS), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Liāna Pumpure (LRA), 

Raivis Pauls (LZS), Arnis Rozītis (LRA). 

nepiedalās (neattaisnotu iemeslu dēļ): Jānis Leja (S). 

Sēdē piedalās: 

Administrācijas darbinieki:  Diāna Čūriška, Aija Kalvāne, Everita Kāpa, Sandra Ozoliņa, 

Guntis Porietis. 

citi: pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” Gunārs Dzenis, pašvaldības 

aģentūras “Carnikavas komunālserviss” Elektrosaimniecības nodaļas vadītājs Ivars 

Jankovskis, pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” Administratīvās nodaļas 

vadītāja, juriste Elīna Klindžāne. 

Sēdi protokolē: Jevgēnija Sviridenkova.  

Sēde notiek attālināti, izmantojot elektroniskos saziņas līdzekļus videokonferences (attēlā un 

skaņas) režīmā. 

Sēdi atklāj plkst. 16:00. 

DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par Emisijas kvotu izsolīšanas instrumenta projekta īstenošanu. 

2. Par piekrišanu zemes “Dzeguzes iela 2, Kalngale” iegūšanai īpašumā. 

3. Par piekrišanu zemes “Gundegu iela 20, Garupe” iegūšanai īpašumā. 

4. Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības 24.08.2022. lēmumā Nr. 415 “Par 

transporta pakalpojumu nodrošināšanu  un izdevumu apmaksu Ādažu novada skolēnu 

nokļūšanai no 2022. gada 1. septembra”. 

 
1 Deputātu piederība politiskajai partijai: 

JKP – Jaunā konservatīvā partija; LZS – Latvijas zemnieku savienība; LRA – Latvijas Reģionu Apvienība; S – 

Saskaņa. 
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5. Par pārtikas karšu atlikuma izlietojumu. 

-SLĒGTĀ DAĻA- 

6. Par izdevumu apmaksu bērnu nogādāšanai uz speciālo izglītības iestādi. 

1.§ 

Par Emisijas kvotu izsolīšanas instrumenta projekta īstenošanu 

(Ivars Jankovskis) 

I. KRASTIŅŠ, M. SPRINDŽUKS, I. JANKOVSKIS, E. KILNDŽĀNE, G. DZENIS debatē 

par: 

1. projekta ietvaros nomaināmo gaismekļu skaitu (I. Jankovskis informē, ka tiks 

nomainīti 1600 gaismekļi no nātrija lampām uz ekonomiskajām); 

2. maksimālo līdzfinansējuma apjomu projektam un projekta attiecināmajām izmaksām 

(I. Jankovskis informē, ka projekta maksimālais līdzfinansējuma apjoms nav noteikts, 

bet minimālais – 100 tūkst. euro. Vērš uzmanību, ka, rēķinot projekta izmaksas, pa 

pamatu tika ņemta gaismekļu tirgus cena. Pauž viedokli, ka gaismekļu cena nevar 

staruji palielināties. E. Klindžāne skaidro, ka projekta izmaksu aprēķini ir apjomīgi un 

katrai izmaksu aprēķinu pozīcijai jābūt pamatotai, līdz ar to pašvaldība nevar vienkārši 

palielināt projekta līdzfinansējuma apjomu, kā to ierosināja I. Krastiņš. Informē, ka 

projekta pieteikums tika sagatavots pēc Vides aizsardzības un reģionālās attīstības 

ministrijas vadlīnijām. G. Dzenis informē, ka projektā norādītā gaismekļu cena ir 

nedaudz lielākā, nekā tagadējā cena tirgū). 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 482 “Par Emisijas kvotu izsolīšanas instrumenta projekta 

īstenošanu” un sagatavot to parakstīšanai. 

2.§ 

Par piekrišanu zemes “Dzeguzes iela 2, Kalngale” iegūšanai īpašumā 

(Vollijs Kuks) 

Atklāti balsojot, ar 10 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), 

Kerola Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Imants Krastiņš (JKP), Karīna 

Miķelsone (LRA), Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), Māris 

Sprindžuks (LRA)), "Pret" – 1 (Raitis Kubuliņš (LZP)), "Atturas" – 3 (Arta Deniņa (JKP), 

Daiga Mieriņa (LZS), Gatis Miglāns (LZS),), PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 483 “Par piekrišanu zemes “Dzeguzes iela 2, Kalngale” iegūšanai 

īpašumā” un sagatavot to parakstīšanai. 

3.§ 

Par piekrišanu zemes “Gundegu iela 20, Garupe” iegūšanai īpašumā 

(Vollijs Kuks) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 484 “Par piekrišanu zemes “Gundegu iela 20, Garupe” iegūšanai 

īpašumā” un sagatavot to parakstīšanai. 

4.§ 

Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības 24.08.2022. lēmumā Nr. 415 “Par 

transporta pakalpojumu nodrošināšanu  un izdevumu apmaksu Ādažu novada skolēnu 

nokļūšanai no 2022. gada 1. septembra” 
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(Aija Kalvāne) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 485 “Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības 24.08.2022. 

lēmumā Nr. 415 “Par transporta pakalpojumu nodrošināšanu  un izdevumu apmaksu 

Ādažu novada skolēnu nokļūšanai no 2022. gada 1. septembra”” un sagatavot to 

parakstīšanai. 

5.§ 

Par pārtikas karšu atlikuma izlietojumu 

(Aija Kalvāne) 

Saskaņā ar pašvaldības domes 2021. gada 24. novembra lēmumu Nr. 189 “Par atbalstu 

skolēnu ēdināšanai attālināto mācību laikā” Ādažu vidusskolas un Carnikavas pamatskolas 

skolēniem tika piešķirts ēdināšanas atbalsts pārtikas karšu veidā.  

Saskaņā ar šā gada 3. martā starp pašvaldību un SIA “MAXIMA Latvija” (turpmāk – 

Maxima) noslēgto līgumu NR. JUR 2022-03/203 “Par pārtikas preču iegādei paredzētu 

pārtikas karšu nodrošināšanu” pārtikas kartēm noteiktais derīguma termiņš bija šā gada 31. 

augusts. Līgums nosaka, ka atlikusī karšu nominālvērtība (turpmāk – atlikums) tiek pārskaitīta 

uz vienu karti, kuras derīguma termiņš ir šā gada 31. decembris, bet Maxima ir piekritusi 

termiņu pagarināt par sešiem mēnešiem. 

Saskaņā ar Maximas atskaiti par atlikumu, neiztērētā summa ir 6449.03 euro. 

Ņemot vērā ierobežojumu iegādāties tikai pārtikas preces, sadarbībā ar Ādažu novada Sociālo 

dienestu, Ādažu vidusskolu un Carnikavas pamatskolu, tika izvērtētas šādas iespējas atlikuma 

apgūšanai: 

1) daļu līdzekļu novirzīt Ādažu vidusskolai un Carnikavas pamatskolai mācību procesa 

nodrošināšanas vajadzībām: pārtikas produktu iegādei mācību priekšmetā “Dizains un 

tehnoloģijas”. Nepieciešamie līdzekļi Ādažu vidusskolai – 1449,03 euro un 

Carnikavas pamatskolai – 500 euro; 

2) pārējos līdzekļus 4500 euro apmērā novirzīt Ziemassvētku pabalstu nodrošināšanai, ko 

Ādažu novada Sociālais dienests ik gadu piešķir Ziemassvētku pārtikas pakas veidā 

saskaņā ar Ādažu novada pašvaldības domes 2021. gada 27. oktobra saistošo 

noteikumu Nr. 24/2021 “Par pašvaldības pabalstiem iedzīvotājiem bez materiālā 

stāvokļa izvērtēšanas” 11. punktu. 

Pamatojoties uz likuma “Par pašvaldībām” 14. panta otrās daļas 6. punktu un Ādažu novada 

pašvaldības domes 2021. gada 27. oktobra saistošo noteikumu Nr. 24/2021 “Par pašvaldības 

pabalstiem iedzīvotājiem bez materiālā stāvokļa izvērtēšanas” 11. punktu, 

atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

1. Novirzīt pārtikas karšu atlikušo nominālvērtību 1949,03 euro apmērā Ādažu 

vidusskolai un Carnikavas pamatskolai pārtikas produktu iegādei mācību priekšmeta 

“Dizains un tehnoloģijas” nodrošināšanai: 

1.1. Ādažu vidusskolai – 1449,03 euro; 

1.2. Carnikavas pamatskolai – 500 euro. 

2. Novirzīt pārtikas karšu atlikušo nominālvērtību 4500 euro apmērā ĀSdažu novada 

Sociālajam dienestam Ziemassvētku pabalstu nodrošināšanai. 
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3. Uzdot pašvaldības administrācijas Izglītības un jaunatnes nodaļas vadītājai Aijai 

Kalvānei informēt SIA “MAXIMA Latvija” par šo lēmumu. 

4. Uzdot Ādažu vidusskolas direktoram Česlavam Batņam, Carnikavas pamatskolas 

direktoram Raivim Paulam un Ādažu novada Sociālā dienesta vadītājai Ievai Rozei 

līdz šā gada 31. decembrim organizēt šī lēmuma izpildi un līdz 2023. gada 9. janvārim 

iesniegt pašvaldības administrācijas Grāmatvedības nodaļai un Finanšu nodaļai aktu 

par šī nolēmuma 1. un 2. punktā minēto līdzekļu izlietojumu. 

5. Uzdot pašvaldības izpilddirektoram veikt lēmuma izpildes kontroli. 

-SLĒGTĀ DAĻA- 

6.§ 

Par izdevumu apmaksu bērnu nogādāšanai uz speciālo izglītības iestādi 

(Sandra Ozoliņa) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 486 “Par izdevumu apmaksu bērnu nogādāšanai uz speciālo 

izglītības iestādi” un sagatavot to parakstīšanai. 

 

Sēdi slēdz plkst. 16:20. 

 

 

Pašvaldības domes priekšsēdētājs      Māris Sprindžuks  

 

 

Pašvaldības domes sēdes protokolētāja     Jevgēnija Sviridenkova 

 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 

PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


